

## HOUSING DEVELOPMENT ACT

Pursuant to section 21(1) of the *Housing Development Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows:

1. Commissioner's Order 1972/379 is hereby revoked.

2.(1) There shall be a housing advisory committee to be known as the Whitehorse Housing Authority.

(2) The Whitehorse Housing Authority shall be an agent of the Yukon Housing Corporation and shall carry out such duties and functions as may be assigned from time to time by the Yukon Housing Corporation.

Given under my hand and the seal of the said Territory in Whitehorse this 16th day of December, A.D., 1982.

\_\_\_\_\_  
Administrator of the Yukon

## LOI SUR LA PROMOTION DE L'HABITAT

En vertu du paragraphe 21(1) de la *Loi sur la promotion de l'habitat*, le Commissaire en conseil exécutif décrète ce qui suit :

1. L'Ordonnance du Commissaire 1972/379 est par les présentes révoquée.

2.(1) Est constitué un comité consultatif de l'habitation appelé Office d'habitation de Whitehorse.

(2) L'Office d'habitation de Whitehorse est un mandataire de la Société d'habitation du Yukon et exerce les attributions que celle-ci lui confère.

Fait à Whitehorse, sous mon seing et le Sceau du territoire du Yukon, le 16 décembre 1982.

\_\_\_\_\_  
Administrateur du Yukon